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Сви смо правили грешке и данас је пут да то признамо и прихватимо и да помогнемо
људима на Балкану да не одлазе одавде, поручио је данас председавајући
Председништва БиХ Бакир Изетбеговић на Самиту 100 бизнис лидера Југоисточне
Европе.

  

  

Изетбеговић је констатовао да процес помирења, нормализације односа и сарадње иде
у правом смеру, али не довољно брзо.

  

Иде узлазном линијом, са падовима и успонима, али тренд је јасан и он је позитиван�,
рекао је Изетбеговић.

  

Према његовим речима, сусрети попут процеса Брдо Бриони, на којем учествују, како је
рекао, одговорни људи са капацитетом да превазиђу несугласице и спремни да искрено
кажу шта имају, потпомогнути лидерима из бизниса, представљају неодвојиву ствар, �јер
је бизнис тенмељ за вођење политике�.

  

То је пут да те кризе превазилазимо�, оценио је Изетбеговић.
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Председавајући Председништва БиХ је додао да су корени неповерења тешко излечиви,
да сви имају разлоге за неповерење, нарочито у последњих 100 година, али да је
потребно направити позитивну спиралу.

  

Потребно је направити интезиван и искрен контакт, да се испоштује дата реч, да се
препознају проблеми других и бити лидер, а не робовати емоцији властите етничке групе
и бирача�, рекао је Изетбеговић.

  

Он је додао да није храброст кривити друге за све, као што то раде балкански лидери.

  

Треба казати истину, што више се приближити истини, како је други виде, и потрудити
се да се такве ствари више не понове. Треба да градимо инфраструктуру и привреду, да
убрзамо сваку врсту комуникације, да идемо напред по стандардима ЕУ и НАТО�,
закључио је Изетбеговић.

  

На питање шта је Председништво БиХ урадило за побољшање ситуације у региону,
рекао је да је изјавом Председништва БиХ покренута та држава из застоја, али да није
довољно урадило када је реч о поверењу унутар БиХ.

  

Према његовим речима, постојао је план да се сва стратишта у БиХ обиђу заједнички,
сви чланови Председништва, али да то није учињено.

  

Лично осећам да сам Сарајлијама, Србма дужан, онима који су убијени на Казанима.
Отићи ћу да им одам пошту. Свако од нас треба да уради корак да покаже да разуме
другу страну�, закључио је Изетбеговић.

  

(Танјуг) 
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